
      Protokół z XXIV Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 29 września 2016 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXIV Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.516.2016.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.529.2016.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.537.2016.BS 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.559.2016.BS 

4.5 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.560.2016.BS 

4.6 korekty środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 

4.7 wniosku o podjęcie działań związanych z odwodnieniem ternu osiedli Grębałów, Lubocza, 

Łuczanowice i Kantorowice 

4.8 podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 

4.9 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 3 położonej w obrębie 20 

jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Łowińskiego 

4.10 remontu i budowy chodników na terenach Gminy Miejskiej Kraków 

4.11 wykazu obiektów i terenów na których realizowane są zadania Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

4.12 ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg 

wskazań Dzielnicy” w roku 2016 

4.13 zmiany przebiegu trasy linii autobusowej nr 122 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 



Przewodniczący zapoznał zebranych z harmonogramem obchodów 25-lecia Dzielnic i poprosił aby 

pod koniec sesji zgłosiły się osoby chętne do dyżuru na stoiku Rady Dzielnicy XVII. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXIV Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.516.2016.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.516.2016.MM  
 

ad.4.2. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.529.2016.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.529.2016.MM  

  

ad.4.3. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.537.2016.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.537.2016. 

  

ad.4.4. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.559.2016.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.559.2016.BS  
 

ad.4.5. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.560.2016.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.560.2016.BS  

 

ad.4.6. korekty środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki oraz Komisji 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

Przewodniczący w imieniu Zarządu wniósł autopoprawkę do projektu uchwały, a następnie zapoznał 

zebranych z projektem uchwały.  

Członkowie Rady jednogłośnie  pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty środków finansowych 

na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016  

 

 



ad.4.7. wniosku o podjęcie działań związanych z odwodnieniem ternu osiedli Grębałów, Lubocza, 

Łuczanowice i Kantorowice 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wniosku o podjęcie działań 

związanych z odwodnieniem ternu osiedli Grębałów, Lubocza, Łuczanowice i Kantorowice  

 

ad.4.8. podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący w imieniu Zarządu wniósł autopoprawkę do projektu uchwały. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie podziału środków finansowych 

na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017  

  

ad.4.9. ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 3 położonej w obrębie 20 

jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy Łowińskiego 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym części działki nr 3 położonej w obrębie 20 jedn. ewid. Nowa Huta przy ulicy 

Łowińskiego  

 

ad.4.10. remontu i budowy chodników na terenach Gminy Miejskiej Kraków 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie remontu i budowy chodników 

na terenach Gminy Miejskiej Kraków 

 

ad.4.11. wykazu obiektów i terenów na których realizowane są zadania Dzielnicy XVII Wzgórza 

Krzesławickie 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej    

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wykazu obiektów i terenów na 

których realizowane są zadania Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie 

 

ad.4.12. ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2016 

Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.  

Przewodniczący w imieniu Zarządu wniósł autopoprawkę do projektu uchwały 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia kolejnego zakresu 

rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2016 

 

ad.4.13. zmiany przebiegu trasy linii autobusowej nr 122 

Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Zarząd Dzielnicy nie wydał opinii 

do projektu uchwały  

Głos w temacie projektu uchwały zabrali: p. L. Zaleński, p. A. Zdziebko, p. J. Wójcik, p. A. Dziedzic, 

p. T. Ziętara, p. St. Madej, p. J. Kawa, p. G. Rojewski, p. W. Wojnarski, p. K. Frankiewicz. 

Pan R. Łatka zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, który Radni przyjęli jednogłośnie.   

Członkowie Rady podjęli uchwałę w sprawie zmiany przebiegu trasy linii autobusowej nr 122  

w głosowaniu: za – 13, przeciw – 1, wtrzymały się – 2. 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

 

 

 

 

 

 



 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan A. Michalczyk spytał o wnioski dot. montażu na terenie Dzielnicy XVII stojaków na rowery.  

Pan J. Kawa poinformował zebranych, że wszystkie wnioski Członków Rady w tej sprawie zostały 

przesłane do Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu .    

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 

Przewodniczący zapoznał zebranych z następującymi informacjami:  

- zaproszeniem z Centrum Obywatelskiego do konsultacji dotyczących dalszej współpracy,  

- pismem z Wydziału Kształtowania Środowiska w sprawie akcji deratyzacji 

- informacją z Komisariatu VII Policji o planowanych działaniach zmierzających do ograniczenia  

   bądź wyeliminowania spożywania alkoholu w os. Na Stoku 1, w os. Na Stoku 49, przy ul. Glinik 

- zaproszeniem na Festyn Przedszkolaka w dniu 1.10.2016r. 

 

Przewodniczący zapisał osoby, które zgłosiły się do dyżurów na stoisku Rady Dzielnicy XVII 

podczas XXV-ecia Dzielnic 

 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu październiku 2016: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 10 i 24.10.2016r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 05 i 19.10.2016r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 03 i 17.10.2016r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 18.10.2016r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

12.10.2016r. 

18.10.2016r. 

10.10.2016r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

27 października 2016r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 2000 zamknął posiedzenie XXIV Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


